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نادر محمدی به تیم تراکتور پیوست

عصرآزادی / س�رویس ورزش�ی - فرهاد فرهادپور: تیم تراکتور یک مدافع جدید 
به خدمت گرفت.

به گزارش س��رویس ورزش��ی عصرآزادی پیرو درخواس��ت کادرفنی و تلاش و پیگیری های 
مدیریت باشگاه، ظهر روز پنجشنبه ۲۱بهمن رضایت نامه نادرمحمدی اخذ شد و این بازیکن 
با عقد قرارداد رسمی به تراکتور پیوست. پیش از این مهدی کیانی از مس رفسنجان و بلبلی 
از تیم نفت مسجد سلیمان به تیم تراکتور پیوسته بودند. تیم تراکتور در پایان هفته شانزدهم 
لیگ برتر با کس��ب ۱۴ امتیاز در رده دوازدهم جدول قرار دارد. این مدافع ۲۴ س��اله در نیم 

فصل نخست مسابقات در تیم پیکان بازی می کرد.

حضرتی پور: سال سختی پیش روی کشتی است
مربی تیم ملی کش�تی فرنگی، گفت: با 
توج�ه به در پیش بودن چند رویداد مهم، 
ب�ه دنبال این هس�تیم که تمام�ی نفرات 
شایسته به اردوی تیم ملی دعوت شوند.

بهروز حضرتی پور ، با تاکید بر اهمیت رقابت 
های کش��تی فرنگی جام تختی که قرار است 
از س��وم اس��فند به میزبانی اهواز برگزار شود، 
اظهار کرد: ای��ن رقابت ها با حضور نفرات تیم 
های ملی جوانان، امید و ارتش و همچنین نفراتی که در مس��ابقات جهانی بزرگس��الان موفق 
به کسب مدال نشدند به همراه دیگر نفراتی که سهمیه این مسابقات را کسب کردند، برگزار 
می ش��ود. این مس��ابقات برای شناخت برترین های کشتی و دعوت آن ها به اردو، برای کادر 
فنی از اهمیت بالایی برخوردار اس��ت و همانطور که قبلا نیز اعلام ش��ده، نفراتی که در جام 
تختی کش��تی نگیرند، شانسی برای رسیدن به تیم ملی نخواهند داشت، مگر آنکه اتفاق غیر 

قابل پیش بینی رخ بدهد.
مربی تیم ملی کش��تی فرنگی، خاطرنشان کرد: تمام پتانسیل کشتی فرنگی ایران در اوزان 
۵۵، ۶۰، ۷۲ و ۸۷ که نتوانس��تیم در مسابقات جهانی به مدال برسیم، در جام تختی به روی 
تشک می روند و هیچ کشتی گیری بیرون نمانده است. از این ۴ وزن، به دلیل فاصله نزدیک 
مس��ابقات جهان��ی و بازی های آس��یایی، در نهای��ت باید ۲ ملی پ��وش را در اوزان ۶۰ و ۸۷ 

کیلوگرم انتخاب کنیم.
وی با اش��اره به اینکه س��ال آینده س��ال دشواری برای کش��تی ایران خواهد بود، گفت: ما 
مسابقات آسیایی، جهانی، بازی های آسیایی و بازی های کشورهای اسلامی را در پیش داریم. 
بر همین اساس نیز سعی می کنیم تعداد نفرات بیشتری که با نظر سرمربی تیم ملی، شایسته 
حضور در اردو هس��تند را دعوت کنیم. سال پرترافیکی پیش روی کشتی ایران است و هدف 

کادر فنی تیم ملی این است که از تمام ظرفیت کشتی فرنگی ایران استفاده کند.
حضرتی پور در پاسخ به این سوال که در پایان جام تختی، چه تعداد کشتی گیر به اردوی 
تیم ملی دعوت می ش��وند، گفت: نظر آقای بنا این اس��ت که با توجه به رویدادهای پیش رو، 
تمامی نفرات شایسته به اردوی تیم ملی دعوت شوند و بر همین اساس نیز ممکن است تعداد 
نفرات دعوت شده در اوزان مختلف، متفاوت باشد. در پایان این رقابت ها نیز اردوی تیم ملی 

نیز از ۱۵ اسفند آغاز خواهد شد.
مربی تیم ملی کش��تی فرنگی در پایان درباره حضور در تورنمنت بلغارس��تان، گفت: سعی 
بر این اس��ت که بیش��تر نفرات تیم ملی جوانان به این تورنمنت اعزام شوند اما قصد داریم در 

صورت مهیا بودن شرایط، چند کشتی گیر بزرگسال را نیز به این رویداد اعزام کنیم.
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وزی�ر ورزش و جوان�ان ب�ا بی�ان ای�ن ک�ه 
فدراسیون اتومبیلرانی باید دنیای بین المللی را 
جدی بگیرد گفت: عملکرد ریاس�ت فدراسیون 
اتومبیلران�ی، موجب روس�فیدی وزارت ورزش 

است.
حمید سجادی در آیین افتتاح پیست آرسی آنرود 
شهید فهمیده اظهار داش��ت: خوشحالیم که در این 
ایام باش��کوه شاهد افتتاح پیست باشکوه آنرود شهید 
فهمی��ده بودیم. اتفاقات خوبی در ورزش کش��ور رخ 
داده اس��ت و ب��ا کمک همه مجموعه ورزش کش��ور 

شاهد توسعه ورزش هستیم.
وزی��ر ورزش و جوان��ان خاطرنش��ان ک��رد: ۲۲۶ 
مجموعه ورزش��ی در کش��ور درحال افتتاح اس��ت و 
این پیس��ت که امروز افتتاح شد ۲۲۷ مین پروژه ای 
اس��ت که شاهد راه اندازی آن بودیم. بودجه کشور در 
بهترین نحو برای توسعه ورزش کشور درحال هزینه 
شدن اس��ت. ۶۲۲ میلیارد برای ساخت این پروژه ها 
هزینه ش��ده اس��ت که این افتتاح ها خبر خوبی برای 

کشور است.
س��جادی در ادام��ه تصری��ح نم��ود : فدراس��یون 
موتورس��واری و اتومبیل رانی مس��یر جدیدی را آغاز 
نموده و با ادامه این روند آینده درخشانی را در پیش 

خواهد داشت. خوشبختانه مدیریت و عملکرد صحیح 
ریاست فدراسیون که موجب روسفیدی وزارت ورزش 
نیز هس��ت فضای رش��د و ارتقا را برای این مجموعه 
فراهم کرده و امیدواری به آینده فدراسیون را بیش از 

پیش موجب شده است.
س��جادی با اش��اره به وس��عت فعالیت فدراسیون 
موتورس��واری و اتومبیلران��ی گفت: این فدراس��یون 
حداقل س��ه فدراس��یون اس��ت که برای توس��عه به 

ارتباطات بین المللی زیادی نیاز دارد. ورزش در دنیا 
معنای دیگ��ری دارد و ما باید به ش��ریان اصلی دنیا 
وصل شویم. باید بیشتر به کسب کرسی ها و برگزاری 
ایون��ت ه��ا توجه کنی��م و در این راس��تا از ظرفیت 

کشورهای همسایه و دیگر کشورها استفاده کنیم.
وزی��ر ورزش و جوان��ان افزود: دنی��ای بین المللی 
را بای��د جدی بگیریم و ما نیز از فدراس��یون ها برای 
رس��یدن به این ارتباطات حمای��ت می کنیم. حضور 
مدرسان جهانی در این سمیناز بارقه های امید را برای 

علاقه مندان به رشته اتومبیلرانی زنده کرد.
وی اظه��ار داش��ت: فدراس��یون موتورس��واری و 
اتومبیلران��ی به ی��ک برنامه م��دون نی��از دارد. بعد 
همگانی این فدراسیون باید در کنار بعد قهرمانی آن 
جدی گرفته ش��ود و ما نیز در منابع این فدراس��یون 
تجدیدنظر خواهیم کرد. امیدواریم س��ایت آفرود نیز 
خیلی زود مثل پیس��ت آنرود احداث ش��ود. خیلی از 
مردم هستند که دوست دارند از این رشته بهره ببرند 
و برای گذراندن اوقات فراغت بس��یار مطلوب اس��ت. 
باید دسترسی این پیس��ت برای مردم راحت و ارزان 
باش��د و رفاهیات نیز برای مردم در کنار این پیس��ت 
ایجاد ش��ود تا علاقه مندان این رشته با خیال راحت 

برای حضور در پیست تشویق شوند.

سجادی: فدراسیون اتومبیلرانی باید دنیای بین المللی را جدی بگیرد
ناظمی باعث رو سفیدی وزارت است؛
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رییس فدراسیون: 

مسابقات بین المللی اسکواش اسفند برگزار می شود
استکی:

 مراجع قضایی پیگیر ادعاها هستند
رییس فدراس�یون اسکواش گفت: مسابقه بین المللی 
اس�کواش با رنکنیگ جهان�ی اوایل اس�فند در تهران 
برگزار می ش�ود که کش�ورهای مصر، هن�د، انگلیس و 
ارمنس�تان برای حضور در این مسابقات اعلام آمادگی 

کرده اند.
مسعود سلیمانی ، اظهار داشت: قرار بود تیر ۱۴۰۰ مسابقات  
مس��ترز مردان و زنان اسکواش آسیا در تهران برگزار شود اما 

بدلیل کرونا این رقابت ها به تعویق افتاد.
وی ادامه داد: این رقابت ها باید در آذرماه برگزار می شد اما به دلیل تغییر تحولات در شرکت توسعه 
در باشگاه انقلاب باز هم به تعویق افتاد و در نهایت تیر ۱۴۰۱ این مسابقات حداقل با حضور ۱۵ کشور 

برگزار می شود.
رییس فدراس��یون اس��کواش عنوان کرد: اردوی تیم ملی پدل زنان را هفته گذش��ته در باشگاه پاس 
تهران برگزار کردیم. علاوه بر آن هفته لیگ برتر مردان به میزبانی مجموعه اس��کواش برج میلاد تهران 
و لیگ برتر زنان در س��اری برگزار ش��د. در بخش در مردان تیم ملوان نیروی دریایی ارتش و در بخش 

زنان باشگاه کویران طبس از خراسان جنوبی بیشترین امتیاز را کسب کردند.
وی ادامه داد: همواره یک سرمربی و مربی برای تیم های ملی در نظر می گرفتیم اما این تابو شکسته 

شد و هر رده سنی اکنون ۲ مربی دارد.
سلیمانی خاطرنشان کرد: تاکنون تیم جوانان پدل زنان را نداشتیم و این هفته تشکیل و مربی ارشد 
آن انتخاب می شود. در رده بزرگسالان همواره تیم پدل داشتیم و بدلیل علاقمندی بسیار تیم جوانان 

هم تشکیل می دهیم.
وی یادآور شد: ما تنها یک اعزام در آذر ماه به مسابقات بین المللی امارات داشتیم که بنفشه مرادی 
با تایید شورای برون مرزی راهی این مسابقات شد و توانست در بخش تیمی قهرمان این رقابت ها شود. 
رییس فدراس��یون اسکواش گفت: دو مس��ابقه بین المللی ثبت جهانی را در در اوایل اسفند برگزار می 
کنیم که نخستین آن رقابت های شهدای نیروی دریای ارتش با جایزه ۳ هزار دلاری است و کشورهای 

مصر، هند، انگلیس و ارمنستان برای حضور در این رقابت ها اعلام آمادگی کردند.
وی ادامه داد: رقابت دیگر با دامس��تیک به نام یک کلینیک دندانپزیکی ثبت ش��ده و رنکینگ جهانی 
دارد اما تنها ملی پوش��ان  در آن ش��رکت می کنند و هدف از برگزاری این رقابت ها افزایش رنکینگ 

هاست.  تاکنون علیرضا شاملی با رنکینگ ۱۳۰ بالاترین رده را در ایران دارد.

سرمربی تیم ملی بوکس ایران اظهار کرد: ما فدراسیون 
جهان�ی داریم و مراجع مربوطه و قضایی نیز پیگیر ادعاها 

هستند تا به زودی همه چیز مشخص شود.
علیرضا اس��تکی ، درباره حواشی ایجاد شده طی روزهای اخیر 
برای تیم ملی و فدراسیون بوکس ایران توضیح داد: فضای مجازی 
اس��ت و هرکس صحبتی می کند، اما در حقیقت کسی می تواند 
حرف بزن��د که مدارک هم رو کند. اینکه م��ن در دوران رفاقت 
یک فایل صدای ضبط ش��ده می فرس��تم و شما الان می خواهید 
منتشر کنید و ایران هم نیس��تید که جوابگو باشید، کار چندان 

پسندیده ای نیست. 
او ادامه داد: البته به نظر من کلا نباید به چنین حواش��ی پرداخت و همه چیز مش��خص است. ما فدراسیون 
جهان��ی داریم )آیب��ا(، کمیته ملی و بین المللی المپیک داریم، وزارت ورزش و مقام های قضایی داریم که همه 

این ادعاها با یک جستجو توسط آن ها مشخص می شود. 
سرمربی تیم ملی بوکس گفت: همه چیز با تحقیق می تواند شفاف سازی شود و این مسائل هم روشن شود. 
ش��اید اشتباه خود من بود که صحبت های فرد مذکور را به شوخی گرفتم و چهارتا از استوری های دوستان را 
که در حمایت از بنده بود بازنشر کردم که باعث شد صحبت های او دیده شود. در مجموع هیچ موضوع نگران 

کننده ای برای بوکس ایران، تیم ملی، فدراسیون و بنده نیست. 
استکی با بیان اینکه صحبت های مطرح شده توسط برخی صفحه های بوکسی در فضای مجازی منتشر شد و 
بعدها خود مدیران همان صفحه ها نیز این فرد و نیت او را شناختند، ادامه داد: ما از فدراسیون جهانی استعلام 
می گیریم و در حال پیگیری از مراجع قضایی نیز هس��تیم ، اگر ما محکوم ش��دیم ما محکومیت را می کشیم و 
اگر آن هایی که به این حواش��ی دامن زدند محکوم ش��دند باید شرمنده شوند، وگرنه فرد مذکور هم خودش و 
هم کاری که می کند برای مردم ش��ناخته ش��ده است. متاس��فانه برخی ها صحبت های او را نشر داده و باعث 

ایجاد حاشیه های الکی شدند.
او توضی��ح داد: می گوین��د پول دادیم که مدال بگیریم، اما من همان موق��ع گفتم و الان هم می گویم، حق 
میثم قشلاقی را خوردند و با پول می توانستیم اعتراض کنیم تا حق او را با برگرداندن رای بدهند که مشخص 
ش��د بلاروس با پرداخت ۱۰ هزار یورو همه چیز را خریده اس��ت. در مجموع به نظرم پرداختن به این حواشی 
تنها آرامش حاکم را بهم می زند و بهتر اس��ت منتظر اعلام نظر مراجع قضایی و سازمان های مربوطه باشیم تا 

این افراد نیز بزرگ نشوند.
او درب��اره زمان ش��روع انتخابی های تی��م ملی بوکس در تهران نیز گفت: از ۲۸ بهم��ن انتخابی ها در تهران 

استارت می خورد و ۹۹.۹ درصد از اواخر بهمن انتخابی ها را خواهیم داشت.


